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九年級第二學期第一次段考佳句
1. Besides, how can keeping a diary make a difference?
  此外，寫日記如何能產生影響?

2. As soon as you start to write, you will understand yourself better.
  你一開始寫，你就會更了解自己。
3. People were able to know that Anne had used her diary as an outlet for her sad life.

  人們才知道Anne當時使用她的日記來做為宣洩她悲慘生活的方法。
4. With Erin’s help, her students “rewrote” their life stories.

  在Erin的幫助下，她的學生們『改寫』了他們的生活故事。
5. As long as teachers teach with hearts, they can help change their students’ lives.

  只要老師們用心教學，他們就可以幫助改變學生的生活。
6. I used to wait for him, but this time I don’t want to.

  我以前都等他，但這次我不想等。
7. Rose: Ken is always late.

  Ken總是遲到。

Monica: So is Ken’s brother.

  Ken的弟弟也是。

8. I get it.

  我懂了。
9. Monica: Sometimes Ken doesn’t even show up.
  有時候Ken甚至沒有出現。

  Rose: Neither does Ken’s brother.

  Ken的弟弟有時也沒有出現。
10. These kids didn’t appear to be worried.

   這些孩子似乎不擔心。
11. It’s not my business.

   這不關我的事。
12. We can’t just care about ourselves.

   我們不能只在乎自己。
13. If each of us can do a little, our classroom will be cleaner.

   如果我們每個人能盡一點力量，我們的教室將會更乾淨。
14. After all, in today’s global village, no one can live without the help of others.
   畢竟，在現在的地球村裡，沒有人可以不靠其他人的幫助而活。
15. Let’s begin to make the dream of paying love forward come true.
   讓我們開始實現把愛傳出去的夢想吧。
